## 《景風》稿例

為鼓勵更多專研基督教與中國宗教文化之華語學者與海外學者交流,《景風》現接受以英語或漢語撰寫之專文。凡與中國基督教、中國宗教及文化、基督教與亞洲宗教及文化之間的對話等領域相關之評論文章、書評、論文摘要或學術動態,均可投稿。

所有專文都會以匿名的方式評審。本社在發出收稿通知後,約需 三至四個月時間進行評審。

以中文書寫的專文,連同注腳,須在 8,000 至 20,000 字以內(包括注腳)。作者須提交書面聲明,確認其文章從未以中英文發表,並且沒有任何其他機構同時考慮出版。

專文稿件請以電腦打字(MS Word 格式為佳),並以電郵方式遞交。文章宜使用注腳而非章節附注。

作者須另頁列明專文之中英文標題、作者之中英文(或英語音譯)全名、工作機構、通訊地址以及電郵地址。並請提供專文之中英文摘要各一篇(每篇約100字)以及中英文關鍵詞。

除中文書名號及其他有別於英文標點符號的用法之外,注釋格式基本上按 The Chicago Manual of Style (18th edition) 推薦的樣式。請作者使用注腳和書目的形式,並於第一次注解時提供參考專文或專書的詳細資料 (中文注腳格式見本社網頁:http://www.csccrc.org/note\_tc.php)。

作者會在專文刊出之前收到 PDF 格式之排版校對稿。

《景風》對於人工智能的守則:基於保障版權和資料保密的需要,文稿不應在評審過程中外洩,評審學者不得將文稿上傳到生成式人工智能程式中。就作者而言,除了語言潤飾(例如拼字、文法和一般編輯)之外,本刊不允許使用生成式人工智能工具。

獲《景風》發表的專文版權歸基督教中國宗教文化研究社所有。 作者可以在其他出版物使用其發表的專文,惟必須事先得到本社之許可,以及在出版物上注明《景風》為原出處。若作者轉載任何受版權 保護之材料,必須自行向版權擁有者申請授權。作者可獲贈一期《景 風》贈閱本。

獲《景風》發表的專文並不代表本社或《景風》編委之立場。專 文所表達的意見以及所描述事實的準確性,為各作者之責任。

投稿、意見交流及公務信函請寄:香港沙田香港中文大學梁銶琚樓,文化及宗教研究系,《景風》副主編德詩婷教授收 (Prof. Naomi Thurston, naomielainethurston@cuhk.edu.hk, chingfeng@csccrc.org)。

## Notes for Contributors

In order to encourage exchange of ideas and research findings between Chinese scholarship and international scholarship in Christianity and Chinese religions, the New Series of *Ching Feng* accepts original research articles in English as well as in Chinese. The editors also welcome review articles or book reviews, dissertation abstracts, and academic news that are related to the areas of Chinese Christianity, Chinese religions and culture, and dialogue between Christianity and Asian religions and cultures.

All articles are anonymously peer-reviewed. After they are notified of the receipt of their submissions, authors should allow three to four months for a review.

Research or review articles, including notes, should be between 5,000–15,000 words in length for English and 8,000–20,000 words in length for Chinese. Authors are required to submit a written declaration that their articles have not been previously published in English or Chinese and are not concurrently being considered for publication elsewhere.

The editors accept manuscripts in softcopy sent as e-mail attachments, and strongly prefer MS Word format. Articles should be annotated with footnotes, not endnotes.

The title of the article, the author's name, institutional affiliation, mailing address and e-mail address should be provided on a separate page before the article. An abstract of around 100 words should be included on another page. If possible, a bilingual version of the above information is preferred.

Documentation should conform to the style recommended in *The Chicago Manual of Style* (18th edition). Authors are strongly encouraged to use the system of "notes and bibliography"; full details should be provided in a first note. Whenever appropriate, Chinese and other Asian proper names and terms should be provided, together with romanization, for the first occurrence; the pinyin system should be used for Chinese names and terms.

Contributors will receive a typeset proof (as PDF file) before their articles are published.

Ching Feng's AI policy: To safeguard copyright protection and data security, manuscripts must not be shared outside the peer review process, and reviewers should not upload manuscripts into generative AI tools. On the part of the authors, the use of generative AI tools beyond language improvement (such as spelling, grammar and general editing) is not permitted.

It is a condition of publication in *Ching Feng* that authors assign copyright to the Christian Study Centre on Chinese Religion and Culture. Authors may use their published articles elsewhere, provided that prior permission of the Christian Study Centre on Chinese Religion and Culture is obtained and that *Ching Feng* is acknowledged as the original place of publication. Authors are responsible for obtaining permission to reproduce any copyrighted material from other sources. Authors of articles are entitled complimentary copy of one issue.

Articles in *Ching Feng* represent neither the views of the Study Centre nor those of its editors. Responsibility for opinions expressed therein and for the accuracy of facts rests with the individual authors.

Contributions, exchanges, and business correspondence please address to the associate editor of *Ching Feng*, Professor Naomi Thurston, Department of Cultural and Religious Studies, K. K. Leung Building, The Chinese University of Hong Kong, Shatin, Hong Kong (email: naomielainethurston@cuhk.edu.hk, chingfeng@csccrc.org).